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EL NOU ESTATUT DE LA UB

Des de dilluns al matí i fins al dimecres al migdia el
Claustre de la UB ha debatut el projecte de nou Estatut i

ha anat aprovant o desestimant les 331 esmenes presenta-
des en les darreres setmanes. En iniciar la sessió del di-

lluns, el Rector va presentar el seu informe, on va repassar
les actuacions fetes en els darrers mesos. Va prestar una
atenció especial al procés d'aplicació de la LOU i de la

LUC; també va destacar, entre altres temes, l'increment en
la despesa directa en recerca, la millora i consolidació de

la situació del personal docent, i el desenvolupament de la
plantilla del PAS. A continuació va començar el debat de
les esmenes. A final d’abril la Comissió de l’Estatut va fer

públic el projecte d’Estatut, que avui s’ha aprovat, que ja
incorporava una part de les més de 700 esmenes presenta-

des a l’avantprojecte d’aquest text normatiu. La Comissió
responsable de l’Estatut ha treballat organitzada en tres
grans ponències –Comunitat Universitària, Activitat Uni-

versitària, i Organització Universitària– i set grups de
treball –Professorat,  Estudiants, PAS, Docència, Recerca,

Organització i Política Universitària–. Al llarg d’aquests
dos dies i mig els assumptes de fons més debatuts han
estat la representació del professorat no funcionari i/o no

doctor als òrgans de govern (juntes, claustre, elecció
rector), que s'ha resolt mantenint la proporció que propo-

sava la ponència però deixant oberta la possibilitat a futu-
res revisions, i l’elecció dels caps d'estudis, que finalment
es farà en el Consell d'Estudis. També s'ha esmerçat un

cert temps a debatre aspectes més formals com ara les
denominacions dels "àmbits d'activitat universitària", on

hem defensat utilitzar "Ciències de l'Educació i de la
Documentació", i el gènere dels càrrecs i estaments que
apareixen mencionats en l'Estatut. El text definitiu de

l’Estatut s’ha aprovat per 166 vots a favor, 2 en contra i
16 abstencions.

REUNIÓ AMB LA GERENT

El dijous 15 de maig, Assumpció Estivill i Ernest Abadal
s'entrevistaren amb Olga Lanau, gerent de la UB. El mo-
tiu de la reunió, que havia estat demanada des de la Fa-
cultat, era plantejar una vegada més la manca d'espais de

què pateix el centre sobretot pel que fa a despatxos de
professorat. Segons la gerent, tot i que de moment no hi
ha una solució immediata al problema, sí que és possible

que en els pròxims un o dos anys hi hagi alguna reubica-
ció de les activitats que tenen lloc a Sants que afavoreixin
una ampliació de les nostres instal·lacions. Entre altres
temes, també se li demanà que es planifiquin i es duguin a

terme algunes millores a l'edifici –amfiteatre, finestrals,
façana– i que amb la nova reestructuració que tindrà lloc a
la UB com a conseqüència de l'aprovació del nou Estatut,
se'ns assigni més personal per a la Secretaria del centre.

COMISSIÓ DE RECERCA DE LA DIVISIÓ

El passat dijous, 15 de maig, Cristóbal Urbano, en repre-
sentació del Departament de Biblioteconomia i Docu-

mentació, va assistir a una reunió de la Comissió de Re-
cerca de la Divisió. Es va tractar de la distribució del
Contracte Programa de Recerca 2003, amb un pressupost

de 117.000 €. També de l'avaluació de la recerca, on es va
presentar i aprovar l'informe "Proposta de rectificació
provisional de les llistes de revistes de documentació i
pedagogia i didàctica del Sistema d'Avaluació de la Re-

cerca en Humanitats i Ciencias Socials de la CONACIT-
CIRIT", redactat per Cristóbal Urbano a petició de la
Comissió, per tal de elevar una crítica i una alternativa a
la Comissió de Política Científica i al seu Vicerector, en

el tema de l'aplicació que la UB i el DURSI estan fent
d'uns rànquings de revistes
(http://dursi.gencat.es/ca/re/cirit_aval.htm) mancats de



rigor, actualitat i cobertura. També es va donar el vist-i-
plau a properes convocatòries d'ajuts a la recerca que
convoca la Divisió.

COMISSIÓ DE PROFESSORAT DE LA DIVISIÓ

Divendres passat Ernest Abadal, en representació del
Departament de Biblioteconomia i Documentació, va
assistir a una reunió de la Comissió de Professorat de la
Divisió que es va dedicar, bàsicament, a la discussió i

aprovació de les places de professorat contractat a temps
parcial que han de sortir a la propera convocatòria. També
es va informar de la imminent aparició de la nova norma-
tiva de substitucions de la UB, dels efectes del nou marc

legal a les contractacions de professorat i de les funcions i
estructura de les noves agències d’acreditació (tant
l'ANECA, d’àmbit estatal, com la catalana AQU).

NOU CENTRE PER A INTERCANVIS ERASMUS

Recentment la Facultat ha arribat a un acord per a la mo-
bilitat d'estudiants amb la Haute École Paul-Henri Spaak,
de Brussel·les, Bèlgica, en el marc del Programa Erasmus.
Aquest centre ofereix una formació professional inicial,

de tres anys de durada. Si voleu visitar el seu web:
http://www.he-spaak.be/iessid/.

CONVOCATÒRIA EXTRAORDINÀRIA DE

BEQUES ERASMUS

Amb motiu de l'acord amb la Haute École Paul-Henri

Spaak, de Brussel·les, per a l'intercanvi d'estudiants en el
marc del Programa Socrates-Erasmus, es convoca de
manera extraordinària un nou període per a rebre
sol·licituds d’estudiants que desitgin fer una estada en

aquest centre. A més, com que en la convocatòria oficial
van quedar sense cobrir dos altres centres (Hamburg i
Tessalònica), aquesta convocatòria és per a les tres desti-
nacions. El termini acaba el proper 30 de maig.

ACTIVITATS DOCENTS

El passat dimecres 21 de maig els estudiants de l'assigna-
tura Difusió i promoció de les unitats d'informació van

visitar tres emblemàtiques llibreries de Barcelona: la
multinacional francesa FNAC Triangle, l'especialitzada
en humanitats La Central Raval, i l'especialitzada en art
contemporani Llibreria-Cafè Laie CCCB.

ACTIVITATS DEL PROFESSORAT

Els dies 12 i 15 de maig, Marta Somoza i Josep Manuel
Rodríguez Gairín varen impartir el seminari "Fonts d'in-
formació de qualitat en biomedicina" per a l'empresa

quimico-farmacèutica AMGEN S.A.
El dilluns, dia 19, Àngels Massísimo va impartir a

Sevilla el curs "Estrategias de difusión y promoción de la
biblioteca" als bibliotecaris del CSIC.

El dia 20, Ernest Abadal i Josep Manuel Rodríguez
Gairín varen participar en una taula rodona/seminari a
l'ICT en les sessions d'avaluació de seus web, dins del
curs de "Gestió de la documentació a l'Empresa".

Ahir dimecres, dia 21, la Sra. Marta Clari, gerent del
Consorci de Biblioteques de Barcelona, va parlar sobre
"La comunicació de les biblioteques de Barcelona" dins

del marc de l'assignatura de la llicenciatura, Màrqueting i
qualitat.

El proper dijous dia 29, es presenta a la Biblioteca
Regional de Madrid "Joaquín Leguina" el llibre de Cris-

tina Soy Auditoria de la información: análisis de la in-
formación generada en la empresa , publicat per Edicions
de la Universitat Oberta. Més informació a
http://www.sedic.es/gt_gestionconocimiento_auditoria.htm
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